
El Pla d’Excel.lencia Turística
fa balan9 de tres anys d’activitat
El treball ha impulsat iniciatives com el DVD promocional
del municipi o la vianalització de carrers del centre

Joaquim Dominguez

El resum de la feina de tres
anys del Pla d’Excel.l~ncia Tu-
rística de Sitges es presentarh
públicament el 15 de desembre
vinent, en un acte que tindr’a la
m~xima representació possi-
ble de les tres institucions que
hi han participat, segons ha
avangat el director d’aquest tre-
ball, Xavier Vives. Així, I’acte
podria comptar amb l’assis-
tbncia del ministre d’lndús-
tria, Comerq i Turisme, Joan
Clos, un extrem sobre el qual
no s’ha pronunciat encara Vi-
ves. També hi seran represen-
tants de la Generalitat i de
l’Ajuntament, les altres dues
institucions que han finan~at
el treball.

El Pla d’Excel-l¿ncia Tu-
rística es va comen~ar a elabo-
rar l’octubre del 2003 i durant
els tres anys que ha estat vigent
ha impulsat projectes que te-
nen directament a venre amb el
sector,com el DVD o la marca,
i d’ahres més generals, com la
vianalització de carrers al cen-
tre del poble o la celebració de
l’Any Rusiñol. Segons ha res-
saJtat Vives, hem fet moltes
coses. A Sitges, s’han fet més
del doble d’actuacions de la
mitjuna de les que es fun en
els plans d’excel.l~ncia a Es-
panya a altres municipis.
S’ha de tenir en compte, ha
afegit, que la nostra dotació
econbmica era inferior a la
de la majoria. Sitges ha dispo-
sat. gr~cies a aquest Pla, d’un

L’Any Rusiñol ha estat una de les activitats que ha tingut el suport del Pla

ajut d’l,6 milions d’euros, fi-
nanqats per les tres instituci-
ons i mplicades. La dan’era anu -
alitat ha estat la més elevada,
amb 620.000 euros.

Pel que fa a la seva utilitat
de cara al futur, Vives ha asse-
nyalat que el Pla d’ Excel.l~ncia
no és cap bolet. En el cas de
Sitges, ha assenyalat, és una
eina al servei d’un projecte
de ciutat. Ha estat donant
suport a inieiatives que ja hi
eren i no ha estat I’úniea eina
al servei del municipi, per6 sí
des del punt de vista del tu-
risme.

El Pla d’Excel-l~ncia ha

ofert actuacions concretes tan-
cades i d’altres que s’hauran
d’anar desenvolupant en el
decurs dels proper~ anys. Vi-
ves ha assegurat que és molt
prematur parlar dels benefi-
cis que aportar~, aqaest treball
al sector turístic de a vila,perb
ha assegurat que, fa dos anys,
ningú s’hauria atrevit a dir
que Sitges sortiria en un por-
tafolis (catMeg) amb més de
60 activitats, que inclouen
nhutic,natura,esport i aven-
tura. Tanmateix. ha parlat de
les 28 empreses qae integren
el Club de Turisme Actiu i
que, segons ha res ;altat, esta-
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ven fent una guerra de guer-
rilles entre elles.

Pel que fa a les actuacions
que s’han iniciar entre el 2003
i el 2006 i que s’hauran d’anar
desenvolupant properament,la
més ambiciosa és. potser, la
vianalització dels caners del
centre de Sitges, contemplada
en el Pla de Vianalització ela-
borar en la primera anualitat i
comem;ada a executar I’any se-
güenl. El Pla d’Excel’l,~ncia
també preveía la instal.lació de
panells informatius a les plut-
ges, dels quals ja n’hi ha qua-
tre, tot i que encara se n’han de
¡rasar trelze més.I
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